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RO.0002.9.2018.BG                                                                                

Protokół Nr III/18 

z III zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta  

i Gminy we Fromborku w dniu 20 grudnia 2018 roku.  

Sesję rozpoczęto o godz. 9.03, a zakończono o godz. 10.20 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

• Pan Zbigniew Pietkiewicz – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

• Pan Marek Misztal – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska – Sekretarz Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Miasta i Gminy Frombork  

• Pani Maria Łacko– Dyrektor Biblioteki Publicznej we Fromborku 

• Pani Janina Jachimowicz – Kierownik Miejskiego - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

• Pani Krystyna Lewańska – Radna Powiatu Braniewskiego 

• Pan Marek Wróbel – Dyrektor Zarządu Wodociągi Fromborskie Sp. z o.o. 

• Pan Bogdan Bielawski z synem Maciejem Bielawskim - Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy 

Frombork  

• Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

• Mieszkańcy gminy Frombork. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk przywitał wszystkich 

przybyłych na sesję.  

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył III zwyczajną sesję 

Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych. Nieobecny to Robert Markun 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radną Beatę Fiuk. 

Radna wyraziła zgodę. 

Ww. propozycję poddano pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Sekretarzem obrad została radna Beata Fiuk.  

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący przed odczytaniem porządku obrad poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie zmian, 

jakie zostały nałożone w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie. Pan Ryszard Pawluczuk 

poddał pod głosowanie imienne przyjęcie wymienionych zmian. Głosowanie imienne stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Za głosowało 14 radnych. 
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Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Przewodniczący Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad III zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we 

Fromborku:    

                                                                                                                                                            

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4.12.2018 roku.                          

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 04.12.2018 roku. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2018-2027; 

b) zmian w budżecie na 2018 rok; 

c) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2019 – 2021 w Gminie 

Frombork; 

d) podwyższenia kryterium dochodowego w celu wsparcia w ramach wieloletniego rządowego 

programu ,,Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023; 

e) zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym ,,Posiłek w szkole i w domu" 

na lata 2019-2023; 

f) uchwalenia gminnego programu osłonowego „Posiłek dla dzieci i młodzieży z gminy Frombork” na 

lata 2019 – 2023; 

g) przekazania projektu nowego regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków do 

zaopiniowania dyrektorowi regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie; 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podroży służbowych przysługujących 

radnym Rady Miejskiej we Fromborku; 

i) przyznania radnym Rady Miejskiej we Fromborku oraz sołtysom jednostek pomocniczych Gminy 

Frombork diet za udział w pracach rady w dniu 30 listopada 2018 roku; 

j) przekazania do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji skargi z dnia 7 listopada 

2018 roku w sprawie powołania Sekretarza Gminy we Fromborku. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący ww. porządek obrad poddał pod głosowanie. 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. pkt 4  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

propozycję protokołu z II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 4 grudnia 2018 roku.  

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Protokół został przyjęty.  
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Ad. pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie Burmistrza  

z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 04.12.2018 roku zostało radnym dostarczone w formie 

elektronicznej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania – uwag nie zgłoszono. 

Ad. pkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza 

Zbigniewa Pietkiewicza o przedstawienie sprawozdania z pracy burmistrza - sprawozdanie to wraz  

ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Burmistrz oraz Przewodniczący Rady Miejskiej złożyli życzenia z okazji zbliżających się Świąt 

Bożego Narodzenia. 

 

Na salę obrad wszedł radny Robert Markun. Salę obrad opuścił Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

Zbigniew Pietkiewicz. 

 

Ad. pkt 7.  

a) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr III/16/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2018-2027. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr III/16/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr III/16/18 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr III/17/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie 

zmian w budżecie na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr III/17/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr III/17/18 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk zarządził przerwę  

w obradach. Po przerwie wznowił obrady i stwierdził prawomocność, gdyż na ogólną liczbę 15 

radnych w sesji uczestniczy 15 radnych. 
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c) Przed przystąpieniem do głosowania nad uchwałą Pani Janina Jachimowicz – Kierownik 

MGOPS wyjaśniła kwestię ankiety, która była w załączniku do uchwały. Przewodniczący 

Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr III/18/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2019 – 2021 w Gminie 

Frombork. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr III/18/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr III/18/18 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

d) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr III/19/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego w celu wsparcia w ramach wieloletniego rządowego 

programu ,,Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr III/19/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr III/19/18 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

e) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr III/20/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie 

zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym ,,Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr III/20/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr III/20/18 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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f) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr III/21/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie 

uchwalenia gminnego programu osłonowego „Posiłek dla dzieci i młodzieży z gminy 

Frombork” na lata 2019 – 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr III/21/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr III/21/18 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

g) Przed odczytaniem treści Uchwały Nr III/22/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 20 

grudnia 2018 roku w sprawie przekazania projektu nowego regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie o głos poprosił Pan Marek 

Wróbel – Dyrektor Zarządu Wodociągi Fromborskie Sp. z o. o. Zaproponował zmiany w 

regulaminie przed podjęciem uchwały – bazując na doświadczeniach innych gmin, którym 

podobne regulaminy odrzucono. Radni zaczęli rozmowę na temat wprowadzania zmian bez 

możliwości lepszego ich zapoznania. Radna Magdalena Jakóbczyk złożyła wniosek o 

wycofanie danej uchwały z porządku obrad. Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku 

radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie złożony wniosek.  

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Wniosek został przyjęty – wycofano uchwałę z porządku obrad. 

h) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr III/22/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 20 grudnia 2018 roku 

zmieniającej uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podroży służbowych 

przysługujących radnym Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr III/22/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr III/22/18 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały 

Nr III/23/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie przyznania 
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radnym Rady Miejskiej we Fromborku oraz sołtysom jednostek pomocniczych Gminy 

Frombork diet za udział w pracach rady w dniu 30 listopada 2018 roku. 

 

Przewodniczący Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne uchwałę Nr III/23/18. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr III/23/18 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

j) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr III/24/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie 

przekazania do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji skargi z dnia  

7 listopada 2018 roku w sprawie powołania Sekretarza Gminy we Fromborku. 

 

Przewodniczący Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne uchwałę Nr III/23/18. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr III/24/18 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. pkt 8. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że następny 

punkt w porządku obrad to sprawy różne. Zapytał radnych czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać 

głos. Zastępca Burmistrza Pan Marek Misztal przekazał informacje o gospodarce odpadami 

komunalnymi, a także poddał pod rozpatrzenie przez radnych temat lodowiska we Fromborku – 

przedstawił koszty jakie związane są z tą atrakcją miasta. O głos poprosił również Pan Marek Wróbel, 

który przekazał informacje na temat ostatniej awarii i związanym z tym problemie dodzwonienia się 

do firmy, przedstawił też orientacyjnie zmniejszone koszty po naprawie awarii pod wieżą, o które 

pytała radna Jadwiga Urbanowicz.  

Ad. pkt 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku obrad 

zamknął III zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad – radna Beata Fiuk. 

Protokołowała Bernadeta Gajewska. 

 

Transmisja z III zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 20 grudnia 

2018 roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 


